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Mezi všemi těmi, kdo jsou kritičtí k vakcinačním snahám spojeným s Covid-19, zůstává jedním z
nejvýraznějších hlasů v davu vakcinační expert Geert Vanden Bossche.

Vanden Bosche vystavený na Peak Prosperity od Dr. Chrise Martensona a v podcastu Dark Horse od
Breta Weinsteina vyjadřoval svou kritiku k masovému očkování během pandemie Covid otevřeně, i
když odměřeně a odůvodněně. Jednou z jeho hlavních stížností proti vakcinačnímu úsilí bylo, že
vakcinace by uprostřed pandemie mohla potenciálně vést k imunitě unikajícím variantám s dlouhou
životností, z nichž některé se mohou vyvinout tak, že je s nimi větší problém než s původním virem
Covid.

A Vanden Bossche je v této oblasti expertem s ohromným renomé. DVM získal z Univerzity v Ghentu
v Belgii a PhD ve virologii na Univerzity v Hohenheimu v Německu. Pracoval pro řadu společností
vyrábějících vakcíny (GSK Biologicals, Novartis Vaccines, Solvay Biologicals), kde zastával různé
funkce při výzkumu a vývoji vakcín i ve vývoji posledních vakcín.

Také se zapojil do týmu Objevování zdraví při nadaci Billa a Melindy Gatesových v Seattlu (USA) jako
hlavní ředitel jednoho programu, než pak pracoval u Globální aliance pro vakcíny a imunizaci (GAVI)
v Genevě jako hlavní manažer Programu Eboly. U GAVI sledoval úsilí o vývoj vakcíny proti Ebole.
Rovněž GAVI zastupoval na fórech s ostatními partnery včetně WHO, kde revidoval pokroky v boji
proti Ebole a v budování globální připravenosti na pandemie.

Pak nastoupil do německého Centra pro výzkum infekcí v Kolíně jako šéf kanceláře vývoje vakcín.

V nově včera zveřejněném příspěvku na blog Vanden Bossche nadále vznášel otázky o programu
masového očkování k boji proti Covidu.

V souhrnu svých zjištění píše: „Už od raných dnů těchto kampaní masové vakcinace nejméně několik
expertů varovalo před katastrofickými dopady, jaké takový program může mít na globální zdraví i
zdraví jednotlivých lidí. Masová vakcinace, když se dělá až uprostřed pandemie, zákonitě podnítí
výběr a adaptaci variant schopných unikat před imunitou, které mají vlastnosti čím dál vyšší
infekčnosti a odolnosti proti špičkovému proteinu (S)-směrování v protilátkách (Abs), a tudíž to
oslabuje ochranu vakcinovaných a ohrožuje nevakcinované.“

„Tím lze už teď vysvětlit, proč program masového očkování WHO nejenže není schopen vytvořit
kolektivní imunitu (HI), ale také vede ke značné erozi ochranné imunitní schopnosti populace,“
pokračuje. „Jelikož probíhající program plošného masového očkování brzy podnítí dominantní šíření
vysoce infekčních mutantů unikajících před neutralizací (tj. tzv. S Ab-rezistentních variant), tak
přirozeně získaná čili vakcinační neutralizující Abs už nebude poskytovat žádnou ochranu
očkovaných lidí, přičemž bude pokračovat vysoce infekční tlak na přirozený systém imunitní ochrany
neočkovaných.“
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„Takže se dá říct, že každé další zvýšení míry pro-očkovanosti dále přispěje k tlaku na virus, aby byl
rezistentnější k neutralizaci S-specifickými Abs. Zvyšování nakažlivosti viru v kombinaci se
schopností unikat před antivirovou imunitou nevyhnutelně povede k ještě větším obětem na lidském
zdraví a lidských životech.“

Pak naléhal na „okamžité činy,“ kdy psal: „Je třeba okamžitých činů, aby se do toho vnesl pořádek a
dramaticky se omezila míra infekční nakažlivosti a zabránilo se variantám unikajícím před imunitou
v rychlém šíření v celé populaci, ať už vakcinované, nebo ne. Prvního kriticky důležitého kroku lze
dosáhnout jedině výzvou k okamžitému zastavení programu masové vakcinace a jeho náhradou
širokým užíváním protivirových chemoprofylaktik spolu s věnováním značných zdrojů veřejného
zdravotnictví na stupňování včasné poly-terapie choroby Covid-19.“


